
Evaluatie Stockspots (per 1 juli 2017) 
 
De afgelopen maanden is er hard gewerkt aan de ontwikkeling van het Stockspots platform, dit heeft 
op technische-, operationeel (proces)- en commercieel gebied veel inzicht gegeven in het 
demonstratie model. 
 
Commercieel 
Het marktonderzoek heeft uitgewezen dat er voldoende ruimte is in de markt voor flexibele inzet van 
warehouse capaciteit. Inmiddels is er een website opgeleverd die we gebruiken onze doelgroep te 
informeren over onze plannen. Er is een animatie opgeleverd, waarin we onze propositie in 1 minuut 
uitleggen, zowel in het Nederlands als het Engels. We gebruiken deze animatie als intro bij onze 
gesprekken en presentaties. De feedback op deze animatie is zeer positief, mensen begrijpen de 
propositie direct en het is altijd aanleiding verder te spreken over een mogelijke samenwerking. 
 
De ambitie blijft om per 1 oktober 2017 live te gaan met het platform, veel netwerk energie is gaan 
zitten het managen van vraag- en aanbod om die op termijn gelijktijdig te kunnen ontwikkelen. Er is 
gekozen om in eerste instantie de pijlen te richten op de Top 100 dienstverleners in Nederland om 
zodoende aan 2 doelen te werken vertrouwen en volume. Dit alles heeft geresulteerd in concrete 
toezeggingen tot deelname vastgelegd in een intentieverklaring, van zowel grote als kleinere spelers 
in de markt. Het streven is een Community te bouwen met een pluriform karakter, zo zijn de volgende 
deelnemers aangesloten: 3 PL dienstverleners groot- en klein met traditioneel warehouse, 
dienstverleners met Value Added Service, dienstverleners groot en klein in de koel-vriesbranche, 
ontwikkelaars en investeerders in logistiek vastgoed, verladers met eigen warehouse operatie, 
dienstverleners zonder eigen warehouse assets. Wat opvalt dat er zeer veel animo is voor het 
aansluiten van locaties, maar dat het ontwikkelen van het volume lastiger is. Er zijn diverse 
toezeggingen maar meer zekerheid hierover zou wenselijk zijn. Uit de gesprekken met de 
dienstverleners is gebleken dat men het niet als bezwaarlijk ziet als een ‘derde’ partij als Stockspots 
rechtstreeks met verladers gaat praten. Aanvankelijk leek dit minder wenselijk omdat Stockspots dan 
door de dienstverleners gezien zou worden als concurrent. 
 
 
Operationeel (proces) 
Er is veel overleg gevoerd over hoe een dergelijk platform als oplossing kan dienen voor de sector. 
Gebruik van een dergelijk platform heeft voor ieder wat wils, zaak is nu een gemeenschappelijk deler 
te vinden in de wensen en eisen van en voor klanten. Gebruiksgemak en functionaliteit staan voorop. 
Onboarding van locaties moet uniform zijn. Verder is aandacht besteed aan de manier waarop de 
transactie tussen Stockspots en de verlader en tussen Stockspots en locatiehouder tot stand komt. 
Verder moet worden gekeken naar de contractuele afspraken, aansprakelijkheden en 
betalingscondities. De methodes staan in de steigers maar moeten juridisch nog verder worden 
uitgewerkt.  
 
Aanvankelijk was het de bedoeling dat het platform autonoom orders kon afhandelen. Gespreken 
hebben echter opgeleverd dat een fysieke back-office noodzakelijk is om alles in goede banen te 
leiden. Zo moet de aanvraag worden gecontroleerd op te verwachte werkzaamheden, moet de 
opslaglocatie worden benaderd voor de beschikbaarheid en prijs. De prijs kan afhangen van de 
aangeboden goederen in hoeveelheid, tijd en beschikbaarheid in het seizoen. Er is dus echt sprake 
van fysieke matchmaking welke wordt ondersteunt door een moderne software back-bone. Vooralnog 
is met een externe partij overeengekomen om de fysieke planning in een pay-per-use constructie te 
faciliteren. Het maakt ons model kosten efficiënt en schaalbaar.  
 
Techniek 
De technische ontwikkelingen zijn voorspoedig verlopen. De integratie van front-end met back- end 
heeft veel tijd gekost in de zin van testen, bouwen en ontwikkeling van webservices. Laatste zijn 
essentieel voor de realtime afhandeling van de logistieke processen en correcte aansturing van de 
interne processen voor de Stockspots backoffice. De benodigde infrastructuur is ontworpen en de 
eerste testen hierop wijzen uit dat de gekozen richting toepasbaar is voor het goed functioneren van 
het platform. 


